

敬啟者：

本校於 2021 年 2 月 2 日接獲家長通知，本校一名禮班學生的父母確診 2019 冠狀病毒病，而該位學生現為 2019 冠狀病毒病確診個案的密切接觸者。該位學生曾於 1 月 29 日回校上課，而當天只有禮班學生回校。

校方因應上述情況，將採取以下的應變措施：

1. 學校會按衛生防護中心的指示，徹底清潔及消毒校舍。
2. 學校由 2021 年 2 月 3 日至 2 月 4 日暫停開放，這 2 天將取消所有面授及網上實時課堂和治療，並停止所有校內活動。
3. 學校由 2 月 5 日至 2 月 9 日期間，將繼續暫停回校的面授課堂、治療及校內活動，轉為網上學習，網上實時課堂(Zoom)時間表、Zoom 帳戶及密碼等與現時沿用的相同，治療部亦將繼續透過不同形式支援學生的治療訓練，並會個別聯絡家長。
4. 恆班餘下的三天考試將會取消，不設補考。
5. 部分學生尚未領取課業及假期功課，學校將容後個別通知有關家長派送課業安排。
6. 家長請密切留意子女的健康狀況，如出現病徵，尤其發燒，應立即求醫；另學校建議家長可按需要安排子女及同住家人進行 2019 冠狀病毒病的檢測，如有特別情況，請儘快通知學校。

校方在此再三促請各位家長應依照衛生防護中心的健康指引，為預防冠狀病毒病採取合適的預防措施。家長如欲查詢更多有關 2019 冠狀病毒病的資料，可致電衛生防護中心熱線(電話號碼：2125 1111/ 2125 1122，服務時間上午 8 時至午夜 12 時運作)；也可瀏覽相關網頁：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/index.html>。

校方會與衛生防護中心保持緊密聯繫，密切監察校內師生的健康情況。如有最新進展，校方會儘快通知學生及家長。如有任何查詢，請與校護梁潔梅姑娘或黃景聰副校長聯絡。

此致  
各家長



賴雲艷校長

2021 年 2 月 2 日

SAHK B M KOTEWALL MEMORIAL SCHOOL  
School Notice (No.068\_2021)

Dear Parents/Guardians,  
2021

2 February,

Coronavirus Disease 2019  
Student's Parents being a Confirmed Case of COVID

Our school was informed by the parents of a student in Class Lai on 2 February, 2021 that they have been confirmed to be a case of COVID-19. The student is considered as have "Close Contact with an Infected Person". The student has come to school on 29 January and there were only Class Lai students in school on that day. The school will adopt the following measures according to the above situation:

1. Based on the advice provided by CHP, our school has strengthened the cleansing and disinfection of the school premises.
2. The school will be closed on 3 February and 4 February. There will be no face-to-face classes, therapy and activities. E-learning and ZOOM lessons will be cancelled either.
3. Face-to-face classes, therapy and activities will still be suspended from 5 February to 9 February. Online learning and ZOOM lessons will start again during this period. The online real-time class timetable (Zoom lessons), Zoom ID and password will be the same as now. The Therapy Departments will continue to support students' treatment training in different forms, and will contact parents individually.
4. The remaining 3 days of examination of Class Hang will be cancelled.
5. Some students haven't collected the homework and learning resources yet. The school office will contact their parents individually for the arrangement of distributing the homework and materials.
6. Parents please pay attention to the health condition of your child. He/She should see a doctor immediately if symptom, especially fever, is detected. In addition, we suggests that parents can arrange for their children and family members to take the test for COVID-19 as needed. If there are special circumstances, please notify the school as soon as possible.

Once again, our school would like to urge parents to put in place appropriate preventive measures to guard against the spread of COVID-19, based on the health advice from CHP. If parents want to obtain more information of COVID 19, please refer to the relevant website: <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/index.html> or call the CHP hotline (Phone number: 2125 1111 / 2125 1112, service hours from 8 a.m. to 12 midnight).

Our school will keep close contact with CHP and closely monitor the health conditions of our staff and students. We will inform parents and students of the latest situation as early as possible. For enquiries on situation of school, please contact the school nurse, Ms Leung or the school vice principal, Ms Wong (2424 7766).

Thank you for your attention.



Yours faithfully,

Ms W Y Lai  
Principal